

SOCIÉTÉ DES NATIONS

*Recueil des Traités et des Engagements
Internationaux enregistrés par le Secrétariat
de la Société des Nations.*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
Registered with the Secretariat of the
League of Nations.*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*et des Engagements Internationaux enregistrés par le
Secrétariat de la Société des Nations.*

VOLUME 4**1921****NUMÉROS 1, 2, 3 et 4**

TABLE DES MATIÈRES

	Pages
No. 101. — Pologne et les Républiques des Soviets de Russie et d'Ukraine :	
Traité préliminaire de paix et conditions d'armistice, signé à Riga, le 12 octobre 1920...	7
No. 102. — Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande et Perse :	
Accord portant modification à la Convention commerciale du 9 février 1903, signé à Téhéran, le 21 mars 1920... ..	47
No. 103. — Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande et Portugal :	
Convention relative à une ligne frontière dans l'Afrique du sud-est (partant du signal n° 1 situé sur la rive gauche de la rivière Malosa et aboutissant au signal n° 17 sur la rive du Lac Nyassa). Londres, le 6 mai 1920	93
No. 104. — Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande et Gouvernement des Soviets de Russie :	
Accord commercial conclu entre le Gouvernement de Sa Majesté Britannique et le Gouvernement de la République Fédérative des Soviets de Russie, signé à Londres le 16 mars 1921	127
No. 105. — Islande et Suède :	
Déclaration relative à la protection des marques de fabrique en Suède et en Islande, échangée à Copenhague le 23 mars 1921	137
No. 106. — Pologne et les Républiques des Soviets de Russie et d'Ukraine :	
Convention relative au rapatriement, conclue en exécution de l'art. VII des préliminaires de paix de Riga (12 octobre 1920), signée à Riga le 24 février 1921... ..	141
No. 107. — Allemagne et Autriche :	
Convention concernant les relations d'ordre économique, signée à Munich le 1 ^{er} septembre 1920	201
No. 108. — Autriche et France :	
Arrangement concernant l'application aux Alsaciens-Lorrains de la partie 10 du Traité de Saint-Germain, signé à Vienne le 7 février 1921	251

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
Registered with the Secretariat of the League of Nations.*

VOLUME 4

1921

NUMBERS 1, 2, 3 and 4

TABLE OF CONTENTS

	Pages
No. 101. — Poland and the Soviet Republics of Russia and Ukraina :	
Preliminary Treaty of Peace and Armistice Conditions, signed at Riga, October 12, 1920	5
No. 102. — United Kingdom of Great Britain and Ireland and Persia :	
Agreement modifying the Commercial Convention of February 9, 1903. Signed at Teheran, March 21, 1920	47
No. 103. — United Kingdom of Great Britain and Ireland and Portugal :	
Agreement respecting Boundaries in South-East Africa (from n° 1 on the left Bank of the Malosa River to Beacon n° 17 on the shore of Lake Nyasa). London, May 6, 1920	93
No. 104. — United Kingdom of Great Britain and Ireland and Soviet Government of Russia :	
Trade Agreement between His Britannic Majesty's Government and the Government of the Russian Socialist Federal Soviet Republic, signed at London on March 16, 1921	127
No. 105. — Iceland and Sweden :	
Declaration regarding mutual Protection of Trade-marks in Sweden and Iceland, exchanged at Copenhagen on March 23rd, 1921	137
No. 106. — Poland and the Soviet Republics of Russia and Ukraina :	
Convention with regard to Repatriation, concluded in execution of Article VII of the Preliminaries of the Peace of Riga (October 12th, 1920), signed at Riga on February 24, 1921	141
No. 107. — Germany and Austria :	
Economic Agreement signed at Munich, September 1, 1920	201
No. 108. — Austria and France :	
Agreement with regard to the Application to Alsatians and Lorrainers of Part 10 of the Treaty of St. Germain, signed at Vienna on February 7, 1921	251

No. 109. — Espagne et Suède :

Echange de notes portant renouvellement jusqu'au 20 juin 1921 de la Convention du 27 juin 1892, réglant les relations commerciales. Madrid, les 17 et 18 mars 1921 259

No. 110. — Roumanie et Suède :

Echange de notes concernant la dénonciation de la Convention de Commerce et de Navigation du 3 mars 1910. Stockholm, les 18 et 21 avril 1921 265

No. 111. — Chili et Suède :

Convention concernant l'institution d'une Commission Permanente d'Enquête et de Conciliation, signée à Stockholm le 26 mars 1920 271

No. 112. — Allemagne, Etats-Unis d'Amérique, Argentine, etc. :

Convention sanitaire internationale, signée à Paris le 17 janvier 1912 281

	Page
No. 109. — Spain and Sweden :	
Exchange of Notes renewing until June 20, 1921, the Convention of June 27, 1892, regulating the commercial relations. Madrid, March 17 and 18, 1921	259
No. 110. — Roumania and Sweden :	
Exchange of Notes concerning the denunciation of the Convention of Commerce and Navigation of March 3, 1910. Stockholm, April 18 and 21, 1921	265
No. 111. — Chile and Sweden :	
Convention concerning the establishment of a Permanent Enquiry and Conciliation Commission, signed at Stockholm on March 26, 1920	271
No. 112. — Germany, United States of America, Argentine, etc. :	
International Sanitary Convention, signed at Paris on January 17, 1912	281